
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 17 februari 2010

Aanwezig: Mattia, Michaël, Jorien, Thomas, Vinnie, Vincent

De vergadering wordt geopend om 12u38.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Michaël D. is niet akkoord met de conclusie dat de opruim van de cantus snel verlopen is. Het was volgens Michaël
M. wel vroeg gedaan maar hij heeft niet echt meegewerkt aan de opkuis. Het verslag van de vorige vergadering
wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De begroting van het galabal staat momenteel op -500 in plaats van -300. Op de AKV is voor 200 e
kringensteun gevraagd. We leggen dit voor aan de PV maar aangezien we aan het begin van het jaar hebben
gezegd dat we een chic galabal wilden verwachten we geen probleem. In de begroting zijn de vaste kosten
heel groot en het kan een groot verschil maken of er veel of weinig mensen komen. We kunnen niet echt
goed schatten hoe het gaat zijn omdat er veel factoren (locatie, prijs, concept) veranderd zijn tegenover
vorig jaar. Er komt een chocoladefontein! Vinnie is verantwoordelijk om de kaartenverkoop binnen Wina
goed te regelen.

• Het zware bier gaat naar het Scientica lokaal.

Voorbije activiteiten

Gothicbar Het thema was slecht geplaats in het begin van het jaar Het is ook een controversieel thema, mensen
vinden het ofwel goed ofwel echt slecht. Dit maakt het een afrader naar volgend jaar toe. Er was niet echt
veel volk voor een openingsbar. Om 12u30 is een gratis vat gegeven en de muziek veranderd, en toen waren
de mensen wel enthousiast. Het was misschien niet zo duidelijk dat er een gratis vat was. Mogelijks zijn
er wat mensen weggebleven door de sneeuw. Er moet opgepast worden met mensen te forceren om aan
bepaalde opdrachten mee te werken, als ze iets liever niet hebben moet je wel luisteren. Hiervoor is een lid
weggegaan van de bar.

Science Fiction Filmavond Het startuur was verschillend op de site en in de winagenda. Er was wel wat volk,
een paar mensen die we nog niet eerder hadden gezien. Pieter heeft zijn laptop moeten geven om de film af
te spelen. We hebben boxen van de Waag geleend maar niet gebruikt. Er zijn dikwijls technische problemen
met de filmavond, waarom is er geen draaiboek van?
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Komende activiteiten

Anti-Valentijnsbar Pieter VH en Michaël M doen de bar. Er is chocomousse en Mattia gaat voor condooms
kijken. Bar heeft vergadering gehad en heeft besloten iets symbolisch met de godcenties te doen.

Maffe experimentendag Het materiaal van fysica staat al grotendeels klaar, er gaat nog wat getest worden. De
microgolfoven van de gang wordt meegenomen omdat die de eigenschappen heeft die we nodig hebben. Er
staat duur materiaal en dus moet er opgelet worden dat er niets stuk gaat. Fysica en wiskunde maken zich
zorgen over hun inschrijvingen. Ze stonden later online en er is weinig reactie op gekomen. Hopelijk worden
er nog mensen doorgestuurd vanaf het centrale infopunt. Als er nog iemand is om bij fysica te helpen mag dit
wel, Hans Hooyberghs zal af en toe weg moeten. Vincent belt nog eens naar informatica om meer materiaal
aan te vragen. Een ploegvergadering om 18u kan wat volk weghouden van de receptie, dat is wel spijtig.

Plan Achterban Er is reclame gemaakt in de les bij de eerstejaars fysica en wiskunde. Verder is er gemaild naar
alle studenten en het staat op de site, het forum en in de winagenda. Er zijn geen affiches opgehangen.
Er zal dumoulin, fruitsap en chips zijn, de bolderkar wordt gebruikt om alles te vervoeren naar de campus.
Tijdens de discussie moet er op gelet worden dat ook het geheel van de opleidingen bekeken wordt, niet
enkel de vakken apart.

Cafésport-avond Het is in de Downtown Jack. Er wordt 5 euro inkom gevraagd. Er is op voorhand een ploegver-
gadering, deze kan wat uitlopen en wat volk weghouden in het begin, hopelijk komen ze dan later wel.

Festival Er wordt goed geplakt maar het lijkt dat de plakshiften niet door veel verschillende mensen worden
ingevuld. Misschien omdat festival niet bij een specifieke post staat? Het lijkt dat we nog nergens staan met
de kaartverkoop, daar mogen we mensen wat voor pushen. We weten natuurlijk niet echt hoeveel kaarten
de JVs al verkocht hebben.

Travestietenbar Staat fout genoteerd op de Winakalender, er staat Galabal der Marginalen in de plaats. Bar
snapt niet hoe dit gebeurd is.

Varia

• Onze gasflessen moeten weg, we hebben geen toelating om ze aan de F te zetten. We gaan navragen of
dat in de D kan, of aanvragen of ze toch in de F kunnen blijven staan. Een andere optie is het ergens bij de
C300 te zetten, bij de burgies. Dat is natuurlijk al ver van de campus.

• Iedereen is welkom op plan achterban (woensdagavond) en de maffe experimentendag (donderdag)! Na de
maffe experimenten is er ook een receptie om 18u, het zou leuk zijn als daar veel van onze mensen zijn.

• Jerre, Daniel en Marnik gaan de marginalenbar draaien.

• Het is LOKO AV tijdens Wina massacantus, we moeten zien dat we wat volk hebben op alletwee.

Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B
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– Openingscantus

– Spelletjesavond

– Gothicbar

– Filmavond Science Fiction

– Anti-valentijnsbar

– Maffe experimentendag

– Cafésportavond

• Komende activiteiten - B

– Travestietenbar

– Squadrock

– Jazz op zondag

– Cultuurweek Noord-Amerika

– Wina massacantus

• Galabal - C

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 13u10.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 24 februari om 12u30 in de Winagang.
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